



2020 Tax Advantages of Charitable Giving

Donations to United Way fully qualify for charitable tax credits by the federal and provincial governments. The federal tax credit is calculated at 15% on the first \$200 donated and 29% on the remaining eligible portion of donations made in that year. In addition, the New Brunswick tax credit is 9.68% on the first \$200 and 17.95% on the remaining portion. The combined effect of the federal and provincial tax credits generates total tax savings of 24.68% - 46.95% or more of the value of your gift – a very substantial savings!

Examples:

Donation	\$100	\$150	\$200	\$500	\$700	\$1,000	\$1,200	\$1,500	\$2,000	\$2,500	\$5,000
Federal Tax Credits	15.00	22.50	30.00	117.00	175.00	262.00	320.00	407.00	552.00	697.00	1,422.00
NB Tax Credits	9.68	14.52	19.36	73.21	109.11	162.96	198.86	252.71	342.46	432.21	880.96
Total Tax Saving	24.68	37.02	49.36	190.21	284.11	424.96	518.86	659.71	894.46	1,129.21	2,302.96
Net Cost of Gift	\$75.32	\$112.98	\$150.64	\$309.79	\$415.89	\$575.04	\$681.14	\$840.29	\$1,105.54	\$1,370.79	\$2,697.04



2020 Avantages pour l'impôt des dons de bienfaisance

Les dons à Centraide sont entièrement admissibles aux crédits d'impôt pour dons de bienfaisance, tant à l'échelle fédérale que provinciale. Le crédit d'impôt fédéral est calculé à 15% sur la première tranche de 200 \$ et à 29 % sur la portion admissible restante des dons de bienfaisance remis cette année. En outre, le crédit d'impôt du Nouveau-Brunswick est de 9,68 % pour la première tranche de 200 \$ et de 17,95 % pour la portion qui reste. L'effet combiné des crédits d'impôt fédéral et provincial génère des épargnes fiscales de l'ordre de 24.68 % – 46.95 % ou plus de la valeur de votre don – il s'agit d'une économie substantielle!

Exemples :

Montant du don	100\$	150\$	200\$	500\$	700\$	1 000\$	1 200\$	1 500\$	2 000\$	2 500\$	5 000\$
Crédit d'impôt fédéral	15,00	22,50	30,00	117,00	175,00	262,00	320,00	407,00	552,00	697,00	1 422,00
Crédit d'impôt du N.-B.	9,68	14,52	19,36	73,21	109,11	162,96	198,86	252,71	342,46	432,21	880,96
Total des épargnes fiscales	24,68	37,02	49,36	190,21	284,11	424,96	518,86	659,71	894,46	1 129,21	2 302,96
Coût net du don	75,32\$	112,98\$	150,64\$	309,79\$	415,89\$	575,04\$	681,14\$	840,29\$	1 105,54\$	1 370,79\$	2 697,04\$